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Protokół Nr XVII/2021 

obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytych w dniu 30 lipca 2021 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godzinie 10:00 w sali Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu 

i Rekreacji w Kleszczelach. W obradach uczestniczyli radni: Dymitr Artysiewicz, Piotr 

Gawryluk, Jerzy Gładzki, Aleksander Kazimieruk, Katarzyna Koc, Mirosław Markiewicz, 

Marek Martynowicz, Janusz Polak, Daria Maria Sienkiewicz, Renata Wasiluk, Katarzyna 

Witoszko, Jan Szmuksta oraz Agnieszka Jowita Romaniuk. W obradach nie uczestniczył 

radny Piotr Dmitruk. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleszczelach – 

Pan Aleksy Roszczenko. 

 Protokołowała Joanna Szymaniuk 

 

Do punktu 1. 

 Otwarcia obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach dokonał Przewodniczący 

Rady Aleksy Roszczenko witając radnych, Burmistrza Kleszczel Aleksandra Sielickiego, 

Sekretarz Gminy Walentynę Sidoruk, sołtysów z gminy Kleszczele, zaproszonych gości oraz 

pozostałych uczestników obrad. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 

14 radnych, co stanowi wymagane kworum do podejmowania prawomocnych uchwał Rady. 

Listy obecności radnych oraz pozostałych osób uczestniczących w obradach stanowią 

załączniki do protokołu (załączniki nr 1, 2,3). 

Przewodniczący Rady przypomniał radnym, aby nie ujawniali podczas wystąpień 

danych osobowych bez zgody osób, ponieważ można być pociągniętym 

do odpowiedzialności. 

 

Do punktu 2. 

Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytej w dniu  

7 czerwca 2021 r. 

4) Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

5) Wotum zaufania Burmistrzowi Kleszczel: 

a) rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Kleszczele za rok 2020, 

b) debata nad raportem o stanie gminy, 

c) powzięcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi 

Kleszczel. 

6) Absolutorium Burmistrzowi Kleszczel: 

a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego jednostki samorządu terytorialnego 

za 2020 r., 

b) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 r. wraz 

z informacją o stanie mienia gminy Kleszczele oraz opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku o tym sprawozdaniu, 

c) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleszczelach w sprawie 
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sprawozdania finansowego jednostki samorządu terytorialnego za 2020 r. wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2020 r., 

d) dyskusja nad wykonaniem budżetu, 

e) powzięcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2020 r., 

f) wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleszczelach w sprawie 

absolutorium oraz uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 

w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej, 

g) powzięcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Kleszczel. 

7) Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

będącego w zasobie mieszkaniowym Gminy Kleszczele. 

8) Przyjęcie uchwały  w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Kleszczele w roku szkolnym 2021/2022. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Gminą Orla i Gminą Kleszczele w sprawie przekazania Gminie Kleszczele realizacji 

zadania w zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym, zamieszkałym na 

terenie gminy Orla, bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do szkoły. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kleszczelach do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji 

administracyjnych w sprawach świadczeń pomocy materialnej dla uczniów 

o charakterze socjalnym. 

11) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej  

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Kleszczele. 

12) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Kleszczele 

w 2021 roku. 

13) Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Kleszczele. 

14) Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów. 

15) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

16) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości. 

17) Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnym. 

18) Wolne wnioski i informacje. 

19) Zamknięcie obrad. 

Radny Mirosław Markiewicz zapytał, czy głosowanie nad wotum zaufania dla 

Burmistrza Kleszczel przesunąć na koniec sesji, ponieważ on ma kilka pytań do Pana 

Burmistrza jako do osoby odpowiedzialnej za rozwój gminy. 



3 

 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że zgodnie z art. 28aa ustawy 

o samorządzie gminnym, raport o stanie gminy jest rozpatrywany przed udzieleniem 

absolutorium i dlatego to zostało uwzględnione w proponowanym porządku obrad i tego nie 

można zmienić. 

Radny Mirosław Markiewicz zapytał, czy zadawanie pytań będzie możliwe podczas 

debaty nad raportem o stanie gminy. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że tak. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony porządek obrad. 

W głosowaniu brało udział czternastu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało czternastu  radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” 

od głosu zero radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Do punktu 3. 

Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o przyjęcie protokołu z obrad XVI sesji 

Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytej w dniu 7 czerwca 2021 r. 

Do treści protokołu przed obradami sesji oraz w trakcie sesji uwag nie wniesiono. 

Protokół z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytej w dniu 7 czerwca 2021 r. 

został przyjęty przez aklamację. 

 

Do punktu 4. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki poinformował, iż w okresie między XVI 

a XVII sesją Rady Miejskiej w Kleszczelach wydał 11 zarządzeń. Przedstawił jakich spraw 

zarządzenia dotyczyły. 

Następnie Burmistrz przekazał bieżące informacje dotyczące gminy: 

 zakończenie modernizacji oświetlenia ulicznego na terenie 7 wsi. Koszt inwestycji to 

115 000 zł, z tego 30 000 zł to wkład własny, a 82 000 zł ze środków pozyskanych 

z programu Lokalnej Grupy Działania Puszcza Białowieska, 

 otrzymanie dofinansowania z PFRON-u w wysokości 90 000 zł na zakup samochodu 

osobowego typu bus dziewięcioosobowego, 

 remont świetlicy w Sakach został rozłożony na okres dwóch lat, ponieważ koszty 

remontu znacząco wzrosły w porównaniu do roku ubiegłego, 

 trzy wnioski, które złożyliśmy na dofinansowanie, które było dla gmin, w których 

funkcjonowały Państwowe Gospodarstwa Rolne, zostały odrzucone, 

 w ramach programu Polski Ład złożyliśmy trzy wnioski na zadania takie jak: 

termomodernizacja szkoły podstawowej i ośrodka zdrowia, przebudowa drogi Saki – 

Grabowiec na cały odcinek, budowa pomostów molo i ścieżki edukacyjnej przy 

zalewie w Repczycach. Ponadto złożony został wniosek w ramach związku gmin 

powiatu Hajnowskiego na  remont trzech odcinków dróg powiatowych  w tym, droga 

Kleszczele  - Policzna, Kleszczele - Dobrowoda oraz odcinek na ulicy Stacja 

Kolejowa. 

Burmistrz Kleszczel zaapelował do mieszkańców, aby dbali o czystość i porządek na 

chodnikach na wysokości swoich nieruchomości.  
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Burmistrz Kleszczel zachęcił wszystkich mieszkańców Kleszczel do szczepienia się 

przeciw COVID-19, aby osób zaszczepionych było jak najwięcej, ponieważ jak silna będzie 

kolejna fala pandemii zależeć będzie od tego, ile osób będzie zaczepionych. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie z działalności 

Burmistrza Kleszczel w okresie między sesjami zostało przyjęte przez aklamację. 

 

Do punktu 5a. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił Raport o stanie Gminy Kleszczele 

za rok 2020. 

 

Do punktu 5b. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad Raportem o stanie Gminy Kleszczele 

za rok 2020. 

Radny Mirosław Markiewicz przedstawił pismo, które otrzymał od Burmistrza 

Kleszczel w sprawie podania osób lub podmiotów zainteresowanych wydzierżawieniem 

działki o powierzchni 19 ha pod budowę farmy fotowoltaicznej. Zaznaczył, że się nie spotkał 

z takim sposobem ogłaszania przetargu. Przetarg się ogłasza, a podmioty same się zgłaszają, 

a to pismo świadczy o ustawieniu przetargu. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że teraz jest debata nad 

raportem o stanie gminy za 202o r., a ta sprawa się tyczy bieżącego roku. 

Przewodniczący Rady powiedział, że to nie jest związane z porządkiem obrad. 

Radny Mirosław Markiewicz powiedział, że harmonogram odbioru odpadów nie jest 

zamieszczony na stronie internetowej. Podejrzewa, że jest to związane z zakwestionowaniem 

uchwały rady przez RIO. Na stronach internetowych znalazł informacje, że mnóstwo gmin w 

województwie podlaskim i w kraju nie osiągnęło poziomu recyklingu i w związku z tym płaci 

kary. Zapytał, czy nasza gmina płaci kary? Jakiego rzędu to SA kary i dlaczego płaci kary za 

niespełnienie poziomu recyklingu. Zwrócił się z zapytaniem, czy jeżeli będziemy 

kompostować odpady, to nie przyczyni się do zwiększenia kar. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki powiedział, że teraz mówimy o raporcie 

o stanie gminy, a to są bieżące sprawy. 

Radny Mirosław Markiewicz powiedział, że u rolników zalega folia rolnicza w dużej 

ilości, wystarczy pisać wnioski w tej sprawie i jest 100% dofinansowanie z Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska. W samych Kleszczelach jest tona do odebrania, 

w okolicznych wioskach radny nie wie. 

Poruszył kolejną sprawę dotycząca zakwestionowania przez organa nadzorczy 

Regionalną Izbę Obrachunkową w sprawie zwierząt bezdomnych w sprawie kwoty. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki powiedział, że ta sprawa również dotyczy 

bieżącego roku, a obecnie omawiany jest raport za ubiegły rok. 

Radny Mirosław Markiewicz powiedział że odniesie się do tych spraw pod koniec 

sesji. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki zaapelował, aby radni wsłuchiwali się 

w porządek obrad i przekładali sprawy wtedy, gdy jest na to odpowiedni moment i czas. 

Następnie odniósł się jedynie do poziomu recyklingu dodając, że gmina osiąga prawidłowe 

poziomy i dotychczas nie płaciła kary. 
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Radny Mirosław Markiewicz poprosił, aby Burmistrz Kleszczel dał mu odpowiedź 

na piśmie. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odniósł się do pisma, które zostało 

wystosowane do radnego Mirosława Markiewicza w sprawie podania kontaktów do 

podmiotów zainteresowanych budową farmy fotowoltaicznej. Radny na poprzedniej sesji 

mówił, że ma kontakty z wieloma firmami, które płacą po 15 000 zł i tą informację 

chcieliśmy pozyskać. Powiedział, że to było tylko po to, aby rozstrzygnięcie przetargu było 

najkorzystniejsze dla gminy. 

Radny Mirosław Markiewicz odpowiedział, że wystarczy ogłosić przetarg i firmy 

same się zgłoszą. Natomiast od Burmistrza wymaga jako swojego pracodawcy. Stwierdził, że 

jest pracodawcą burmistrza. 

Przewodniczący Rady przywołał radnego  Mirosława Markiewicza do porządku. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos. Radni głosu 

nie zabrali. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki zaapelował, aby radni wsłuchiwali się 

w porządek obrad i przekładali sprawy wtedy, gdy jest na to odpowiedni moment i czas.  

 

Do punktu 5c. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum 

zaufania Burmistrzowi Kleszczel. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Kleszczel. 

W głosowaniu brało udział czternastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało trzynastu radnych, „przeciw” głosował jeden radny, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 4 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XVII/150/2021 w sprawie udzielenia 

wotum zaufania Burmistrzowi Kleszczel została podjęta bezwzględną większością głosów. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

Do punktu 6a. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił sprawozdanie finansowe jednostki 

samorządu terytorialnego za 2020 r. przyjęte zarządzeniem Nr 179/2021 Burmistrza Kleszczel 

z dnia 15 czerwca 2021 r. w sprawie przekazania sprawozdania finansowego jednostki 

samorządu terytorialnego za 2020 rok.  

 

Do punktu 6b. 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił sprawozdanie z wykonania 

budżetu gminy za 2020 r. przyjęte zarządzeniem Nr 155/2021 Burmistrza Kleszczel z dnia 

31 marca 2021 r. w sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu 

gminy za 2020 rok wraz z informacją o stanie mienia gminy Kleszczele stanowiącą załącznik 

nr 7 do w/w zarządzenia.  

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła pozytywną opinię o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu gminy za 2020 rok wyrażoną w Uchwale Nr RIO.II-00321-139/2021  
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Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 7 lipca 2021 r. 

Opinia stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Do punktu 6c. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Gładzki przedstawił opinię Komisji 

w sprawie sprawozdania finansowego jednostki samorządu terytorialnego za 2020 r. wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2020 r. Opinia stanowi załącznik nr 7 

do protokołu. 

 

Do punktu 6d. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad wykonaniem budżetu. 

W dyskusji radni nie zabrali głosu. 

 

Do punktu 6e. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2020 rok.  

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2020 rok.  

W głosowaniu brało udział czternastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało dwunastu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

jeden radny, „nie oddał” głosu jeden radny. Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 8 

do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XVII/151/2021 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy za 2020 rok  została podjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik 

Nr 9 do protokołu. 

 

Do punktu 6f. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Gładzki przedstawił wniosek Komisji 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kleszczel z tytułu wykonania budżetu 

gminy za 2020 r. Wniosek stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Rady odczytał pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Białymstoku w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej. Uchwała Nr II-00322-137/2021 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 19 lipca 2021 r. w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Kleszczelach 

wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium za 2020 rok stanowi załącznik nr 11 

do protokołu. 

 

Do punktu 6g. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Kleszczel.  

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli. 
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Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kleszczel. 

W głosowaniu brało udział czternastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało trzynastu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

jeden radny. Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 12 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XVII/152/2021 w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Kleszczel została przyjęta bezwzględną większością głosów. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki podziękował za udzielenie absolutorium. 

Przewodniczący Rady o godzinie 12:10 ogłosił 15 minutową przerwę. 

 

Przewodniczący Rady o godzinie 12:25 wznosił obrady XVII sesji Rady Miejskiej 

w Kleszczelach. 

 

Do punktu 7. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż lokalu mieszkalnego będącego w zasobie mieszkaniowym Gminy Kleszczele. 

 Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przesłany radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. Komisja Budżetu i Rozwoju Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały, natomiast Komisja Społeczna zaopiniowała negatywnie większością głosów. 

Radna Daria Maria Sienkiewicz powiedziała, że ona jest przeciwna sprzedaży tej 

nieruchomości, ponieważ jest to rodzinny dom po Panu Jerzym Kostko, który wpisał się 

w lokalną historię. W związku z tym lokal powinien pozostać w posiadaniu samorządu 

i ewentualnie przy współpracy z organizacją pozarządową powinniśmy coś z tym zrobić. 

Obecnie są programy, z których można pozyskać środki finansowe na rewitalizację. 

Radny Mirosław Markiewicz powiedział, że on również jest za tym, aby 

nie sprzedawać nieruchomości. Pan Jerzy Kostko był znakomitym fotografem i prawie w 

każdym domu są zdjęcia zrobione przez Pana Kostko. Można byłoby zrobić zbiórkę 

pieniędzy po domach, na pewno udałoby się zebrać pieniądze na ten cel, który może 

przyczynić się do propagowania Kleszczel. Dodał, że Stowarzyszenie Edukacji Kulturalnej 

„Widok” zabezpieczyło dużo negatywów po Panu Kostko, które można byłoby wykorzystać. 

Izba pamięci po Panu Jerzym Kostko przypominałaby, że Kleszczele powojenne nie były 

nudne i ciemne, ale że coś fajnego się działo i był człowiek, który kierował się w życiu pasją. 

Radna Renata Wasiluk powiedziała, że ona również jest przeciwna sprzedaży tej 

nieruchomości, ponieważ warto upamiętnić człowieka, który działał, wpisał się w historię i po 

którym pozostało dużo zdjęć. Stworzenie miejsca pamięci może mieć wpływ na turystykę. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że podjęcie uchwały nie 

stanowi sprzedaży nieruchomości. Może być zachętą dla organizacji pozarządowych, które 

działają na terenie gminy Kleszczele, aby uzyskać ten obiekt w użyczenie od gminy 

i stworzyć miejsce pamięci.   

Radna Daria Maria Sienkiewicz powiedziała, że Burmistrz mówi o użyczeniu, 

a uchwalanie tyczy się sprzedaży nieruchomości. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że to w niczym nie 

przeszkadza, uchwała będzie martwa i będzie czekać na ruch radnych. 

Radna Daria Maria Sienkiewicz odpowiedziała, że jeśli dziś przegłosujemy uchwałę, 
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to zostanie ogłoszony przetarg i mogą się zgłosić kupcy na tą nieruchomość. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy nie można do uchwały dopisać, że jeśli przez 

okres roku lub dwóch lat nie zgłosi się nikt chętny na użyczenie lub dzierżawę to wtedy 

zostałby ogłoszony przetarg na sprzedaż tej nieruchomości. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że ustawodawca nie pozwala na 

tego typu zapisy w uchwale. Powtórzył, że podjęcie uchwały nie świadczy o sprzedaży 

nieruchomości, będziemy czekać do momentu, aż pojawi się wniosek od organizacji 

z zamiarem wyremontowania i wtedy na sesji podejmie się uchwałę o użyczeniu 

nieruchomości. 

Radna Daria Maria Sienkiewicz odpowiedziała, że ona nadal wnioskuje, aby 

zagłosować na nie nad projektem uchwały lub wstrzymać się od głosu. 

Przewodniczący Rady powiedział, że podjęcie uchwały będzie motywacją dla 

organizacji, aby zainteresować się tą nieruchomością i podjąć działania. Dodał, żeby nie 

powtórzyła się historia ze świetlicą z Dobrowody, z której chciano zrobić izbę pamięci, 

a efekt był taki, że dach się zawalił i z budynku nic nie ma. Dlatego trzeba podejść do tematu 

rozsądnie. 

Radny Mirosław Markiewicz zapytał, czy można wyłączyć z porządku obrad 

tę uchwałę. 

Radny Marek Martynowicz odpowiedział, że nie bo został przyjęty porządek obrad. 

Radna Daria Maria Sienkiewicz powiedziała, że należy zagłosować i zdecydować 

w danej sprawie.  

Radny Dymitr Artysiewicz powiedział, że podczas komisji on był za sprzedażą 

nieruchomości, ponieważ pamięta, jakie były plany ze świetlicą w Dobrowodzie, a co się z 

nią stało. Dodał, że dziś zostało udzielone wotum zaufania dla Burmistrza Kleszczel za 2020 

rok, a tracimy zaufanie w tej sprawie, jakby Burmistrz Kleszczel za naszymi plecami chciał 

sprzedać nieruchomość dla własnego interesu. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego będącego 

w zasobie mieszkaniowym Gminy Kleszczele. 

W głosowaniu brało udział czternastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało pięciu radnych, „przeciw” głosowało pięciu radnych, „wstrzymało się” od głosu 

czterech radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 14 do protokołu. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki poprosił o 5 minutową przerwę. 

 

Przewodniczący Rady o godzinie 12:45 ogłosił 5 minutową przerwę. 

 

Przewodniczący Rady o godzinie 12:55 wznosił obrady XVII sesji Rady Miejskiej 

w Kleszczelach. 

Przewodniczący Rady stwierdził że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

lokalu mieszkalnego będącego w zasobie mieszkaniowym Gminy Kleszczele nie została 

podjęta. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki powiedział, że jeśli tyle samo osób jest za 

i przeciw to nie można podjąć uchwały i nie można przeprowadzić głosowania drugi raz na tej 

samej sesji. Ta uchwała zostaje przeniesiona na kolejną sesję. Dodał, że podjęcie uchwały nie 

jest jednoznaczne ze sprzedażą nieruchomości, będzie dany czas, aby organizacje 
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zainteresowane rewitalizacją domu po Panu Jerzym Kostko mogły się zgłosić. Na obecną 

chwilę gminę nie stać na to, aby zająć się  rewitalizacją nieruchomości ponieważ są pilniejsze 

inwestycje. 

 

Do punktu 8. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Kleszczele w roku szkolnym 2021/22. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przedstawiony radnym na 

posiedzeniach Komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kleszczele 

w roku szkolnym 2021/22. 

W głosowaniu brało udział czternastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało czternastu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 15 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XVII/153/2021 w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kleszczele w roku szkolnym 2021/22 została 

podjętą jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Do punktu 9. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Orla i Gminą Kleszczele w sprawie przekazania 

Gminie Kleszczele realizacji zadania w zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym, 

zamieszkałym na terenie gminy Orla, bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu 

do szkoły. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przedstawiony radnym na 

posiedzeniach Komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą 

Orla i Gminą Kleszczele w sprawie przekazania Gminie Kleszczele realizacji zadania 

w zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym, zamieszkałym na terenie gminy Orla, 

bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do szkoły. 

W głosowaniu brało udział czternastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało czternastu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 17 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XVII/154/2021 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Orla i Gminą Kleszczele w sprawie 

przekazania Gminie Kleszczele realizacji zadania w zakresie zapewnienia uczniom 

niepełnosprawnym, zamieszkałym na terenie gminy Orla, bezpłatnego transportu i opieki 

w czasie przewozu do szkoły została podjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 18 

do protokołu. 

 

Do punktu 10. 
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Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie upoważnienia 

Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kleszczelach do prowadzenia 

postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach świadczeń pomocy 

materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przedstawiony radnym na 

posiedzeniach Komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kleszczelach do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji 

administracyjnych w sprawach świadczeń pomocy materialnej dla uczniów o charakterze 

socjalnym. 

W głosowaniu brało udział czternastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało czternastu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 19 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XVII/155/2021 w sprawie 

upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kleszczelach do 

prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach świadczeń 

pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Do punktu 11. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 

udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 

gminy Kleszczele. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przedstawiony radnym na 

posiedzeniach Komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu udzielenia pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Kleszczele. 

W głosowaniu brało udział czternastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało czternastu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 21 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XVII/156/2021 w sprawie 

uchwalenia regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie gminy Kleszczele została podjęta jednogłośnie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Do punktu 12. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Kleszczele w 2021 roku. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przedstawiony radnym na 

posiedzeniach Komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały.  
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Radny Mirosław Markiewicz powiedział, że niektóre gminy kupiły klatki do 

odławiania zwierząt i takie odłowione zwierzę przez kilka dni  przebywa na terenie gminy lub 

u zaprzyjaźnionego gospodarstwa, jak się nie znajdzie właściciel jest zgłaszane do schroniska 

i ono nieodpłatnie odbiera zwierzę. Jest to duża oszczędność dla gminy. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Kleszczele w 2021 

roku. 

W głosowaniu brało udział czternastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało dwunastu radnych, „przeciw” głosował jeden radny, „wstrzymał się” od głosu 

jeden radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 23 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XVII/157/2021 zmieniającej 

uchwałę w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Kleszczele w 2021 roku została podjęta większością 

głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Do punktu 13. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Kleszczele. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przedstawiony radnym na 

posiedzeniach Komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały.  

Radna Daria Maria Sienkiewicz zadała pytanie dotyczące zapisu o odpady ulegające 

biodegradacji w okresie od 1 kwietnia do 30 listopada – nie rzadziej niż 1 raz na dwa 

tygodnie,  jak to ma wyglądać w pozostałych miesiącach. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że bioodpady będą 

prawdopodobnie odbierane tylko w okresie wegetacyjnym.  

Radny Mirosław Markiewicz powiedział, że na stronie internetowej nie ma 

harmonogramu odbioru odpadów komunalnych. Ponowił prośbę, aby Pan Burmistrz 

na piśmie dał mu odpowiedź, że gmina nie płaciła kary za nie osiągnięcie poziomu 

recyklingu. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że możemy napisać odpowiedź 

na piśmie. 

Radny Mirosław Markiewicz odpowiedział, że słowo nic dla niego nie znaczy, tylko 

pismo, ponieważ Pan Burmistrz zmieniał nie raz zdanie. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, aby radny liczył się ze słowami. 

Radny Mirosław Markiewicz zapytał, czy kompostowanie odpadów przez 

mieszkańców będzie skutkowało tym, że PUK nie odbierze odpowiednią  ilość odpadów 

biodegradowalnych i gmina nie osiągnie poziomu recyklingu i będziemy musieli płacić karę. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że PUK nie będzie odbierać 

odpadów biodegradowalnych od osób, które złożyły deklaracje o kompostowaniu odpadów. 

Radny Mirosław Markiewicz ponowił pytanie dotyczące foli rolniczej, która zalega 

u rolników, na którą wystarczy złożyć wniosek i jest 100% dofinansowanie na jej odbiór. 

Burmistrz Kleszczel Aleksandra Sielickiego powiedział, że podejmując jakąkolwiek 

decyzję inwestycyjną musi to zmierzyć z możliwościami finansowymi gminy oraz 
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z priorytetami. Świetlice w Sakach i w Gruzce nie są do chwili obecnej wyremontowane, a to 

są pilniejsze sprawy niż dom po Panu Jerzym Kostko.  

Burmistrz Kleszczel powiedział, że w ramach programu jest możliwość 

dofinansowania odbioru folii rolniczej w wysokości 100%, ale bez uwzględnienia podatku 

VAT. W związku z tym 23%  kosztów odbioru folii rolniczej będzie leżeć po stronie rolnika. 

W tym roku planujemy złożyć wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

o odbiór folii rolniczej i jeśli rolnicy zadeklarują, że pokryją koszty 23% i jeśli dostaniemy 

dofinansowanie, to ta folia od tych rolników zostanie odebrana. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Kleszczele. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało dziesięciu radnych, „przeciw” głosował jeden radny, „wstrzymał się” od głosu 

jeden radny. Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 25 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XVII/158/2021 w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kleszczele została podjęta 

większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Do punktu 14 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przesłany radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. Komisje pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów. 

W głosowaniu brało udział trzynastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało jedenastu radnych, „przeciw” głosował jeden radny, „wstrzymał się” od głosu 

jeden radny. Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 27 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XVII/159/2021 w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów została 

podjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik Nr 28 do protokołu. 

 

Do punktu 15. 

 Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej 

opłaty. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przesłany radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. Komisje pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  
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Radna Daria Maria Sienkiewicz powiedziała, że dla budynków wielolokalowych 

wzrost kosztów za odbiór odpadów z 13 zł na 30 zł to bardzo dużo. Jeśli ktoś ma rodzinę 4-

osobową to 120 zł miesięcznie za odbiór odpadów jest dużą kwotą i należałoby jeszcze raz 

przeanalizować temat, ponieważ mieszkańcy bloków są pozbawieni wyboru. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że system odbioru odpadów 

musi sam się finansować, nie możemy do niego dokładać z budżetu gminy. Stawki, które 

proponujemy są najbardziej optymalne, my nie proponujemy zbyt wysokich opłat, które 

przynosiłyby dodatkowe dochody do budżetu gminy, ponieważ to byłoby niezgodne z 

prawem. W skali powiatu hajnowskiego proponowane stawki są pośrodku tabeli, co świadczy 

o tym, że nie mamy wygórowanych cen. 

Radna Daria Maria Sienkiewicz odpowiedziała, że ona nie dyskutuje z tym co Pan 

Burmistrz powiedział, ale mieszkańcy zabudowy wielolokalowej są pozbawieni wyboru. 

Niektórzy właściciele mają swoje lasy, do których mogliby wywozić odpady 

biodegradowalne, ale może należałoby jeszcze raz przeanalizować sytuację i znaleźć 

rozwiązanie.  

Radny Dymitr Artysiewicz powiedział, że faktycznie mieszkańcy bloków pozbawieni 

są wyboru, ale tereny zielone wokół bloków spółdzielni czy wspólnot są własnością 

wspólnoty lub spółdzielni i zarząd może mógłby wystąpić z wnioskiem o bio kompostowanie, 

że będą to robili. Wtedy na ogólnych zasadach można byłoby zrobić kompostownik dla 

mieszkańców bloków. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że było to szczegółowo 

analizowane i ustawa nie przewiduje kompostowania odpadów biodegadowalnych przez 

mieszkańców zabudowy wielolokalowej. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

W głosowaniu brało udział trzynastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało dziewięciu radnych, „przeciw” głosowało dwóch radnych, „wstrzymało się” od 

głosu dwóch radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 29 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XVII/160/2021 w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości tej opłaty  została podjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik 

Nr 30 do protokołu. 

 

Do punktu 16. 

 Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości. 

 Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przesłany radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. Komisje pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

 Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

 W głosowaniu brało udział trzynastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 
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głosowało dziesięciu radnych, „przeciw” głosował jeden radny, „wstrzymało się” od głosu 

dwóch radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 31 do protokołu.  

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XVII/161/2021 w sprawie określenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości została podjęta większością głosów. Uchwała stanowi 

załącznik Nr 32 do protokołu. 

 

Do punktu 17. 

 Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości 

i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przesłany radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. Komisje pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

 Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 W głosowaniu brało udział trzynastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało dwunastu radnych, „przeciw” głosował jeden radny, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 33 do protokołu.  

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XVII/162/2021 w sprawie terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi  została 

podjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik Nr 34 do protokołu. 

 

Do punktu 17. 

 Radna Renata Wasiluk podziękowała wszystkim zaangażowanym w zbiórkę pieniędzy 

na Mikołaja Karalusa chorującego na SMA, na którego po 11 miesiącach zbiórki udało się 

zebrać 9 500 000 zł. 

 Radna Daria Maria Sienkiewicz zapytała, czy wiadomo coś w sprawie przeniesienia 

przystanku kolejowego w Kleszczelach. 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że jest już oficjalna informacja 

od PKP, że peron w Kleszczelach i w Suchowolcach będą przebudowywane, ale nie ma 

jeszcze terminu, kiedy to nastąpi. 

 Radny Dymitr Artysiewicz powiedział, że jest to w fazie projektowania. 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki dodał, że peron w Repczycach nie został 

uwzględniony ale nadal będziemy się starać, aby ten peron został wykonany. 

Sołtys sołectwa Dasze Joanna Micewicz zapytała, czy można byłoby termin płatności 

za odpady komunalne przesunąć na późniejszy termin. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że nie ma takiej możliwości, aby 

indywidualnie ustalić terminy wpłat. 

 Sekretarz Gminy odniosła się do pytania radnego Mirosława Markiewicza 

dotyczącego harmonogramu odbioru odpadów, który nie był zamieszczony na stronie 

internetowej, ale na obecną chwilę jest już został zamieszczony. Jest również w Biuletynie 

Informacji Publicznej. 

 Na koniec poprosiła radnych i sołtysów, aby przypominali mieszkańcom 

o Powszechnych Narodowym Spisie Ludności i Mieszkań, ponieważ tylko 30% osób jest 
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spisanych. Spisać się można przez internet lub telefonicznie, jak również w Gminnym 

Punkcie Spisowym. 

 Przewodniczący Rady odczytał odpowiedź na interpelację radnej Pani Agnieszki 

Jowity Romaniuk odnośnie dołączania do zawiadomień przy wysyłanych materiałach sesji 

ogłoszenia o zbliżającej się sesji. 

 

Do punktu 18. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godzinie 12:40 zamknął 

obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

 

Podpis protokolanta: 

 

Joanna Szymaniuk      Przewodniczący Rady 

    

mgr Aleksy Roszczenko 

 

 

 


